
Protokół Nr XXXIII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 24 czerwca 2021 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:02

Godzina zakończenia: 18:03

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Sekretarz Gminy R. Śledź,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Naczelnicy i Kierownicy Wydziałów,

- Sołtysi oraz Mieszkańcy 

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Agata Sobków otworzyła obrady XXXIII  sesji  Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.



4. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Miejskiej.

5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa

w gminie Ziębice na rok szkolny 2021/2022. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na

II półrocze.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania zasad dofinansowania przedsięwzięć

związanych z usuwaniem azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Ziębice.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku

komunikacyjnego  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi

wojewódzkiej w granicach Gminy Ziębice.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia  wstępnej  lokalizacji  nowych

przystanków komunikacyjnych na potrzeby gminnej komunikacji autobusowej w ciągu dróg

powiatowych w granicach Gminy Ziębice.

10. Raport o stanie Gminy Ziębice za 2020 rok:

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Ziębice za 2020 rok,

b) debata nad przedstawionym raportem, 

c) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Ziębic za rok

2020. 

11. Rozpatrzenie  projektów  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok oraz w sprawie udzielenia

absolutorium dla Burmistrza Ziębic w zakresie wykonania budżetu za 2020 rok: 

a)  odczytanie  uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we

Wrocławiu  ws.  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Ziębic  sprawozdaniu  rocznym

z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok,

b)  odczytanie  przez  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej

w Ziębicach opinii Komisji o wykonaniu budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok oraz wniosku

Komisji o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2020 rok,

c)  odczytanie  uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we

Wrocławiu  ws.  opinii  o   wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach

o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2020 rok,

d) dyskusja,



e)  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok,

f)  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Ziębic

w zakresie wykonania budżetu za 2020 rok.

12. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

13. Informacja Przewodniczącej Rady.

14. Interpelacje, wnioski i zapytania.

15. Zamknięcie sesji.             

Burmistrza Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

*  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.

* zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

* zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do

porządku obrad projekt uchwały ws.: 

* rozpatrzenia petycji o wprowadzenie w drodze uchwały, zwolnienia z podatku od nieruchomości

przedsiębiorców prowadzących działalność o nr PKD 56.10 A, 55.10.Z, 55.20.Z, w związku ze

stanem zagrożenia epidemicznego.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami

opiekuńczymi.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2021-2030.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.



→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

3 Radnych nie oddało głosów z powodów technicznych.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. rozpatrzenia petycji o wprowadzenie w drodze uchwały,

zwolnienia z podatku od nieruchomości przedsiębiorców prowadzących działalność o nr PKD 56.10

A, 55.10.Z, 55.20.Z, w związku ze stanem zagrożenia epidemicznego.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

1 Radny nie oddał głosu z powodów technicznych.

Przewodnicząca przedstawiła porządek po zmianach. 

Poprosiła o przyjęcie zmienionego porządku obrad.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu i mieli czas na zapoznanie się z nim. Przewodnicząca poinformowała, że nikt z Radnych

nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki  paliwa w gminie

Ziębice na rok szkolny 2021/2022. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 301/VIII/2021  ws.  ustalenia

średniej ceny jednostki paliwa w gminie Ziębice na rok szkolny 2021/2022. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II

półrocze.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Jaźwiec. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 302/VIII/2021 ws. zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określania  zasad  dofinansowania  przedsięwzięć

związanych z usuwaniem azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Ziębice.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Naczelnik  Wydziału  Środowiska  M.  Martyn  i  poinformowała

o autopoprawce. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 303/VIII/2021 ws.  określania

zasad  dofinansowania  przedsięwzięć  związanych  z  usuwaniem  azbestu  i  wyrobów

zawierających azbest z terenu gminy Ziębice.

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wstępnej  lokalizacji  nowego  przystanku

komunikacyjnego  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi  wojewódzkiej

w granicach Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 304/VIII/2021  ws.  ustalenia

wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na potrzeby gminnej komunikacji

autobusowej w ciągu drogi wojewódzkiej w granicach Gminy Ziębice.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji  nowych przystanków

komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  dróg  powiatowych

w granicach Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 305/VIII/2021  ws.  ustalenia

wstępnej  lokalizacji  nowych  przystanków  komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej

komunikacji autobusowej w ciągu dróg powiatowych w granicach Gminy Ziębice.

10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych

z usługami opiekuńczymi.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 306/VIII/2021  ws.  ustalenia

szczegółowych zasad ponoszenia  odpłatności  za  pobyt w schronisku dla osób bezdomnych

oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2021-2030.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 



 Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  307/VIII/2021  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  308/VIII/2021  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

13.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  o  wprowadzenie  w  drodze

uchwały, zwolnienia z podatku od nieruchomości przedsiębiorców prowadzących działalność o nr

PKD 56.10 A, 55.10.Z, 55.20.Z, w związku ze stanem zagrożenia epidemicznego.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Komisji W. Lach. 

 

Radny W. Ochał zgłosił poprawkę w podstawie prawnej. 

Burmistrz  dodał,  że  branża  gastronomiczna  otrzymała  wsparcie  od  gminy  Ziębice  na  miarę

możliwości. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 309/VIII/2021 ws. rozpatrzenia

petycji  o  wprowadzenie  w  drodze  uchwały,  zwolnienia  z  podatku  od  nieruchomości

przedsiębiorców prowadzących działalność o nr PKD 56.10 A, 55.10.Z, 55.20.Z, w związku ze

stanem zagrożenia epidemicznego.

15:04 – przerwa

15:21- koniec przerwy



14. Raport o stanie Gminy Ziębice za 2020 rok:

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Ziębice za 2020 rok,

Prezentacji dokonał Sekretarz Gminy R. Śledź.

b) debata nad przedstawionym raportem, 

Radny M. Jaźwiec zapytał o remonty mieszkań komunalnych i listę oczekujących około 100 osób

na takie lokale. Zapytał też o niepokojące wykonanie budżetu dot. wywozu nieczystości. Poruszył

także temat działalności Straży Miejskiej.

Burmistrz odpowiedział, że mieszkańcy zachęcani są do osiedlenia się w gminie poprzez choćby

sprzedaż działek pod budownictwo jednorodzinne. Przystąpienie do projektu SIM Sudety zapewne

poprawi dostępność mieszkaniową (mieszkania na wynajem) na terenie gminy. W sprawie zasobów

komunalnych  Burmistrz  powiedział,  że  w  ubiegłych  latach  „zamrożono”  wzrost  czynszów,  co

spowodowało brak zasobu finansowego na remonty. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy jest możliwość partycypowania środków remontu mieszkania

przez najemcę? 

Kierownik  Wydziału  Mieszkaniowego  M.  Błacha  odpowiedziała,  że  większość  tych  lokali

widniejących jako „do remontu” są pojedynczymi pomieszczeniami, np. na strychu, głównie też na

obszarach wiejskich. Dodała, że obecnie Urząd pracuje nad program, w którym mieszkańcy będą

mogli remontować mieszkania czy pomieszczenia we własnym zakresie. 

Burmistrz w kwestii dochodów z gospodarki komunalnej powiedział, że w roku 2020 wstrzymane

zostały  możliwości  egzekucji  czy  windykacji,  rusza  to  dopiero  teraz.  Na  temat  pracy  Straży

Miejskiej Burmistrz powiedział, że wszystko da się poprawić. 

Radny W. Iskra zapytał jaki los czeka drogi, na które są już dokumentacji i których w kosztach

wykonania partycypowała gmina. 

Burmistrz odpowiedział, że potrzebne jest jedynie współdziałanie, gmina naciska, aby te remonty

odbywały się w miarę szybko. Wystąpił także z pismem o możliwość przejęcia kilku odcinków

dróg, np. ul. Kolejowej – umożliwi to pozyskanie środków zewnętrznych na remont. Przebudowa

w Henrykowie planowana jest przez DSDiK na II połowę tego roku, przy ul. Wojska Polskiego



DSDiK uzgodniło przebudowę gazociągu.

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ziębicach A. Sobków powiedział, że pomimo pandemicznego

trudnego roku inwestycji jest bardzo dużo w rożnych dziedzinach i wreszcie zaczyna to ze sobą

współgrać.  Radną  bardzo  cieszy  fakt  budowy hali  widowiskowo-sportowej,  remontu  biblioteki

publicznej, pozyskiwanie funduszy zewnętrznych oraz dobra komunikacja z partnerami inwestycji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Ziębicach A. Sobków poprosiła  o ocenę działającej  od roku

komunikacji miejskiej i informację o jej przyszłości. 

Burmistrz powiedział, że stara się tę komunikację rozwijać. Ilość osób korzystających wskazuje na

dużą potrzebę jej utrzymania. Złożono wnioski o dofinansowanie na nowy hybrydowy tabor, jednak

bez sukcesu. Burmistrz dodał, że warto także rozwijać komunikację powiatową. Wszystko będzie

zależne od finansów. 

16:20- wyszedł Radny J. Sobol

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  A.  Sobków  zapytała  o  wymianę  kotłów  na

ekologiczne i czy program w partnerstwie z Gminą Ciepłowody wyczerpał już środki przeznaczone

na ten cel?

Naczelnik WFZRiP M. Geroń powiedział,  że zainteresowanie tym programem jest ogromne, we

wtorek przekroczono próg pozwalający ogłosić zakończenie przyjmowania wniosków- nastąpi to 6

lipca. 

Burmistrz  dodał,  że  jeśli  mieszkańcy  nie  załapią  się  na  unijne  dofinansowanie,  będą  mogli

skorzystać z programu gminnego.

Naczelnik WŚ M. Martyn przedstawiła warunki uzyskania gminnego dofinansowania.

16:25 – wrócił Radny J. Sobol

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ziębicach A. Sobków zapytała o zakończenie roku finansowego

gminnych spółek komunalnych.

Burmistrz  odpowiedział,  że  wszystkie  3  spółki  zakończyły  rok  na  plusie.  Omówił  problemy



z jakimi w ostatnim roku przyszło się tym spółkom zmagać. 

Radny M. Kuriata zapytał o koszenie ternu i oczyszczanie rzeczki.

Burmistrz odpowiedział, że ciągle wysyłane są pisma do Wód Polskich w tej sprawie, oferowano

im wsparcie finansowe, porozumienie na oczyszczanie koryta Oławki i jej utrzymanie. Odpowiedź

jest zawsze taka, że uwzględnią to w przyszłości. Brak jest z ich strony współpracy. 

Radny J. Koprowski zapytał co Burmistrz zaliczyłby do mocnych stron Gminy, w którym kierunku

rozwijać składanie wniosków do budżetu kolejnego roku. 

Burmistrz odpowiedział, że przede wszystkim działki pod sprzedaż na terenie gminy, rozwiązania

komunikacyjne - poprawa infrastruktury drogowej, kolejowej. 

Radna B. Pustułka zapytała o infrastrukturę dla osób niepełnosprawnych, chociaż podjazdy.  

Burmistrz odpowiedział,  że przy nowych inwestycjach jest  to uwzględniane,  natomiast problem

pojawia  się  w  strefach  objętych  ochroną  konserwatorską.  Przy  przebudowie  ul.  Wałowej  i  ul.

Kolejowej będzie zwracana na to uwaga.

c) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Ziębic za rok 

2020. 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków. 

 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  310/VIII/2021  ws.  wotum

zaufania dla Burmistrza Ziębic za rok 2020. 

15. Rozpatrzenie  projektów  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy  Ziębice  za  2020  rok  oraz w  sprawie  udzielenia

absolutorium dla Burmistrza Ziębic w zakresie wykonania budżetu za 2020 rok: 

a)  odczytanie  uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we

Wrocławiu  ws.  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Ziębic  sprawozdaniu  rocznym

z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok,



Główna Księgowa L. Nowak odczytała uchwałę nr V/44/2021 Składu Orzekającego Regionalnej

Izby  Obrachunkowej  we  Wrocławiu  ws.  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Ziębic

sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok.

b) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Ziębicach

opinii  Komisji o wykonaniu budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok oraz wniosku Komisji

o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2020 rok,

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  M. Jaźwiec odczytał  opinię Komisji o wykonaniu budżetu

Gminy Ziębice za 2020 rok oraz wniosek Komisji o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic

za 2020 rok.

c)   odczytanie  uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we

Wrocławiu  ws.  opinii  o   wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  o

udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2020 rok,

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  M.  Jaźwiec  odczytał  uchwałę  nr  V/87/2021  Składu

Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we  Wrocławiu  ws.  opinii  o  wniosku  Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ziębicach o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Ziębic za 2020

rok. 

d) dyskusja,

Głos  jako  pierwszy  zabrał  Burmistrz  Ziębic  M.  Szpilarewicz  i  porównał  3  ostatnie  lata  pod

względem finansowym (tabelka w załączniku). 

17:01 – wyszli Radni M. Jaźwiec, W. Iskra, J. Sobol

17:04 – wrócił Radny M. Jaźwiec, wyszedł P. Osiadacz

Radny M. Jaźwiec powiedział, że na wszystkie swoje pytania zadane podczas Komisji Rewizyjnej

otrzymał odpowiedź. Poprosił o wytłumaczenie mieszkańcom czym jest podatek od działalności –



karta  podatkowa.  Zapytał  też  dlaczego  nabycie  prawa  własności  nieruchomości  wynosi  tylko

(dochód) 79 %?

17:07- wrócił Radny P. Osiadacz, wyszła Radna J. Bednarz

Główna Księgowa L. Nowak wytłumaczyła czym jest karta podatkowa, podatek ten płaci pewna

grupa przedsiębiorców, a jego wysokość zależy od zakresu działalności. Podatek ten wpłacany jest

do Urzędu Skarbowego, a następnie przelewany na rachunek budżetowy Gminy. Co do sprzedaży

mienia-  to  głównie  wynik  pandemii,  ponieważ  przez  pierwsze  miesiące  2020  przetargi  zostały

odwołane.

17:10- wrócili Radni W. Iskra, J. Sobol, J. Bednarz

Radny M. Jaźwiec zapytał które z zadań niewygasających zostały już zrealizowane.  

Burmistrz odpowiedział,  że na pewno jedno zdanie nie zostanie zrealizowane – wykonawca nie

wywiązał  się  z  zadania  dot.  dokumentacji  na  przebudowę  odcinka  drogi  ul.  Paczkowskiej

-Biernacice. Wszystkie pozostałe są na ukończeniu.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  zapytała  o  ocenę  Burmistrza  sytuacji  gospodarki

odpadami, gdyż gmina dopłaca do systemu milion złotych. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  nowelizacja  ustawy będzie dla  gmin korzystniejsza.  Dodał,  że  jego

zdaniem póki co nie zasadnym jest podniesienie ceny dla mieszkańca za odbiór i gospodarowanie

odpadami, gdyż ciągle wdrażany jest system segregacji odpadów. 

Radny W. Iskra zapytał jaki skutek miała kontrola złożonych deklaracji i jak kształtuje się poziom

złożonych deklaracji. 

Główna Księgowa odpowiedziała, że kontrole rozpoczęły się w ubiegłym roku, wytypowano kilka

ulic  i  kilka  wiosek.  Tam  gdzie  znaleziono  nieprawidłowości  to  mieszkańcy  złożyli  korekty

deklaracji.  Dodała,  że  na  pewno nie  jest  tak,  że  100  % mieszkańców wnosi  taką  opłatę,  jaką

powinien, ale jeśli są podejrzenia lub sygnały o nieprawidłowościach, to wysyłana jest wtedy Straż

Miejska i podejmowane kroki do wszczęcia postępowania ustalającego właściwą wysokość opłaty. 



Radny W. Iskra zapytał jaki skutek przyniosła ta kontrola- ile wpłynęło deklaracji złożonych przez

tych, którzy nie mieli ich w ogóle. 

Zastępca Burmistrz M. Wołczyk powiedziała,  że proces składania deklaracji  jest  płynny, jest  to

w jakiś sposób pod kontrolą, natomiast trudno pokazać jakiś skutek, zwłaszcza że zmieniły się ceny.

Radny W. Iskra powiedział, że chodzi mu o kontrolę z 2018 roku. 

17:22 – wyszedł Radny J. Koprowski

Naczelnik WŚ M. Martyn odpowiedziała, że nie ma żadnej nieruchomości, z tych kontrolowanych,

która nie złożyła deklaracji lub nie podjęto wobec niej postępowania. 

17:24 – wrócił Radny J. Koprowski

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  powiedziała,  że  dyskusja  dotyczy  sprawozdania

z realizacji budżetu za rok 2020 i poprosiła wszelkie informację przekazać na Komisje.

Przewodnicząca Rady A. Sobków zapytała ile w ubiegłym roku zlikwidowano dzikich wysypisk.

Naczelnik WŚ M. Martyn odpowiedziała, że na pewno na terenie gminy było jedno i udało się je

usunąć, zabezpieczyć i oznakować teren. Na nieruchomościach prywatnych takich zdarzeń było z 3.

Więcej pytań nie było. 

e)   rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Przewodnicząca ogłosiła przerwę.

17:28- przerwa

1743- koniec przerwy



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 311/VIII/2021 ws. zatwierdzenia

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ziębice za 2020 rok.

f)  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Ziębic

w zakresie wykonania budżetu za 2020 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 312/VIII/2021 ws.  udzielenia

absolutorium dla Burmistrza Ziębic w zakresie wykonania budżetu za 2020 rok.

Burmistrz podziękował Radnym, Sołtysom, Pracownikom, Naczelnikom, Kierownikom, Zastępcy

Burmistrza, Sekretarzowi, Mecenasowi, Głównej Księgowej. 

16. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Radny M. Kuriata zapytał o plany obchodów Dnia Księstwa Ziębickiego.

Burmistrz odpowiedział, że są to plany na przyszły rok. Poinformował o najbliższych wydarzeniach

kulturalnych.

17. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie pisma dostępne są w Biurze Rady.

18. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny B. Kąfera zapytał o budynek na rok ul. Pocztowej i ul.1-go Maja.

Radca Prawny M. Pływacz poinformował, że zainicjowano postępowanie sądowe, w efekcie które

przeprowadzi się postępowanie spadkowe. 

19. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XXXIII  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.



Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


